本院主席何猷啟先生(中)及行政總監 蘇祐安先生(左二)參觀本院展位。 Mr. HO Yau Kai, Orlando (centre), the Chairman, and Mr. SU Yau On, Albert (left 2), Chief Executive of TWGHs, visited our booth.











推廣東華三院僱主形象 以積極吸納人才 **Promoting the Employer Brand of TWGHs to Proactively Attract Talent**

本院人力資源科為東華三院邱子田紀念中學及東華三院鄺錫坤伉儷中學 的學生舉辦就業講座,以及參與「第31屆香港國際教育及職業展」 廣納人才。

The Human Resources Division of TWGHs conducted a career sharing session for students from the TWGHs Yau Tze Tin Memorial College and TWGHs Mr & Mrs Kwong Sik Kwan College, and participated in the "31st Hong Kong International Education and Careers Expo" for recruitment of talents.

本院團隊為中學生介紹東華三院的就業機會及職業發展路向。 TWGHs staff team shared job opportunities and career information with secondary students.



東華三院中學聯校 英語增潤新加坡遊學團 **TWGHs Joint Secondary Schools English Language Enhancement Study Tour - Singapore Tour**



來自東華三院屬下18所中學的90位學生在老師帶領下參加新加坡遊學團。一眾學生在新加坡管理大學學習演講、辯論、禮儀等 英語說話技巧;又參觀著名景點,認識當地文化。

A total of 90 students from 18 TWGHs secondary schools participated in a study tour to Singapore, accompanied by their teachers. During the tour, the students attended training sessions at Singapore Management University, where they learned English communication skills including public speaking, debating, and etiquette. They also visited renowned local landmarks to gain a deeper understanding of Singapore's culture.

本院學生與當地居民交流,提升英語能力及建立自信。 TWGHs students interacted with local residents to enhance their English skills and build self-confidence.





個人資料私隱專員鍾麗玲女士SBS(左)及私隱專員公署科技發展常務委員會成員 張偉倫博士(右)頒發金獎獎座及證書,由本院人力資源科主管陳翠凝小姐(中)代表

G Lai Ling, Ada, SBS (left), Privacy Commissioner for Personal Data, Dr. Alar CHEUNG (right), member of the Standing Committee on Technological Developments of PCPD, presented the Gold Award trophy and certificate, which were accepted on behalf of the Group by Miss CHAN Tsui Yee, Alice (centre), Head of Human Resources Division.



「2025年私隱之友嘉許獎」頒獎典禮 "Privacy-Friendly Awards 2025" Presentation Ceremony

東華三院一直致力保障個人資料私隱,並已制定相關機構政策及指引,切實遵守《個人資料(私隱)條例》 規定。今年,本院榮獲由香港個人資料私隱專員公署舉辦的「2025年私隱之友嘉許獎」金獎,充分肯定本院在 保障個人資料私隱方面的堅定承諾與卓越表現。

TWGHs has worked diligently to protect personal data privacy by establishing its corporate policy and administrative guidelines in compliance with the Personal Data (Privacy) Ordinance. This year, TWGHs was honoured with the Gold Award at the "Privacy-Friendly Awards 2025", organised by the Office of the Privacy Commissioner for Personal Data (PCPD), Hong Kong, recognising the Group's steadfast commitment and outstanding performance in safeguarding personal data privacy.







精神健康職器約章 Mantal Health Workshop Chart

「我們重視並承諾促進一個精神健康友善的工作環境。」

17.6



東華三院獲嘉許為「精神健康友善卓越機構」 TWGHs Commended as "Mental Health Friendly Supreme Organisation"

東華三院一向致力推廣關愛機構文化,並為員工建立精神健康友善的工作環境。本院自2019年起參加由職業安全健康局推出的《精神健康職場約章》計劃, 並於今年獲嘉許為「精神健康友善卓越機構」及授權使用嘉許標誌。

TWGHs is dedicated to fostering a caring corporate culture and creating a workplace environment that supports the mental health of its staff. Since 2019, the Group has participated in the "Mental Health Workplace Charter" organised by the Occupational Safety & Health Council and has been commended as a "Mental Health Friendly Supreme Organisation" (MHFSO), with official approval to use the MHFSO logo.

